
Referat  

af 

bestyrelsesmøde onsdag den 27. september 2023, kl. 17.30 

 

Deltagere: Søren, Benny, Mette, Marianne, Agnete og Laila 

Fraværende: Louise og Malene 

 

Referater 

- Følgende referater er godkendt:  27/5, 8/6, 6/7, 25/7 og 10/8 2023 

Nyt fra Mette 

- Mette oplyste, at Victoria er ansat som hestemanagerelev, efter at Amalie har valgt at 

stoppe. 

- Mette udarbejder en ”to do liste ” 

- Det er besluttet, at HSK melder sig ind i Parasport Danmark. HSK vil herefter til stævner 

kunne tilbyde klasser for pararyttere 

Stævner 

- Dommer Charlotte Witt har tilbudt at hjælpe ved stævner fremover. 

- Der er kommet mange positive tilkendegivelser vedrørende sløjfestævnet den 16. og 17. 

september 2023, som endvidere gav et rigtig fint økonomisk resultat 

Certificeringer og fondsansøgninger 

- Marianne tager sig fortsat af certificseringer,  fondsansøgninger,  samt kontakten til 

Gribskov kommune og DRF sammen med Søren 

- Endvidere orienterede Marianne om, at Gribskov Kommune i budgettet for 2024 har 

fastholdt størrelsen på tilskuddet til lokaler og tilskuddet til aktiviteter, som bla. omfatter 

tilskuddet til medlemmer af HSK under 18 år 

- Kommunens pulje til større anlægsarbejder er ok, så det forventes forsat, at HSK kan 

modtage hjælp til tag 

 

Nyt fra formanden 

- Forpagtningsaftale vedrørende foldene er indgået med naboen for perioden 1. september 

2023 indtil 31. august 2024, med mulighed for genforhandling, hvis begge parter er 

interesseret 

- Opfølgning på staldmøde. Notat er lagt på hjemmesiden sammen med referater af 

bestyrelsesmøder 



- For at afhjælpe trængsel i det store ridehus - især om morgenen og fredag eftermiddag 

opfordres ryttere til at se på tavlen med faste tider/dage med undervisning 

- Hvis ansatte på HSK underviser i det store ridehus, må undervisere udefra anvende det lille 

ridehus, såfremt der ikke er rideskoleundervisning dér 

-  Det blev besluttet at undervisere udefra skal være medlem af HSK og fremover skal betale 

for ridehuskort – dog kun ½ pris 

  

Nyt fra næstformanden 

- Benny vil gå videre med henblik på en aftale med til Falck så fejlagtige brandalarmer 

fremover kan undgås 

- Flagstangen skal udskiftes. Den gamle er rådden og skal snarest fjernes.  

- Der er plan om at opsætte yderligere en varmepumpe på 1. sal 

- Muligheden for at få hjælp til Mette og Victoria indtil Nora kommer tilbage fra skole vil 

blive undersøgt   

Nyt fra sekretæren 

- Bestyrelsen skal beklage, at Gjensidige Forsikring endnu en gang har afvist dækning af 

dyrlægeudgifter ifm. alvorlig skade på en hest, som ved en fejl blev lukket op på en forkert 

fold. Bestyrelsen vil på baggrund af denne sag se nærmere på forsikringsbetingelserne, 

herunder dækningen for ansattes ansvar  

- Med hensyn til TOP 3 arbejdes der på, at jeg Laila snarest skal overtage dette, så jeg håber 

lige på lidt tålmodighed. Men indberetninger skal fortsat – i hvert fald indtil videre sendes til 

top3@helsingerideklub.dk 

 

Nyt fra fonden 

- Agnete oplyste, at fonden skifter pengeinstitut 

 

 

 

 

Næste møde er planlagt til afholdelse til onsdag den 25. oktober 2023, kl. 18.30 


